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Zápisnica 

zo zasadnutia rady Fondu na podporu vzdelávania 

konaného dňa 28. decembra 2022 

 

 

Prítomní členovia rady fondu: Ing. Martin Mlynár, Bc. Filip Šuran, JUDr. Ján Luterán, 

Mgr. Matej Šuránek, PaedDr. Mária Šofranko, doc. Ing. Miroslav Habán, PhD. 

 

Prizvaní: Jana Zvozilová, Ing. Mgr. art. Roman Maroš k bodu 3, PhDr. Pavol Kučmáš 

k bodom 4, 5 a 6. 

 

Miesto konania zasadnutia: Fond na podporu vzdelávania, Panenská 29, 811 03 Bratislava 

a formou videokonferencie 

 

Program zasadnutia: 

1.  Otvorenie – schválenie programu a voľba overovateľa zápisnice 

2.  Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  

3.  Dohodnutie pracovných podmienok vrátane termínu vymenovania, nástupu a ďalších   

podmienok s najlepšie hodnoteným kandidátom na riaditeľa Fondu (v zmysle článku  

11, odseku 1 Vnútorného predpisu RF-2/2022) 

4.  Dohodnutie spôsobu ukončenia pracovného pomeru s riaditeľom Fondu 

5.  Rôzne 

6.  Záver 

 

 

1. Otvorenie – schválenie programu a voľba overovateľa zápisnice 

M. Mlynár privítal všetkých členov rady Fondu na podporu vzdelávania (ďalej len „rada 

fondu“). Skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní šiesti členovia rady fondu. Ďalej 

skonštatoval, že rada fondu je uznášaniaschopná a otvoril zasadnutie. M. Mlynár navrhol za 

overovateľa zápisnice F. Šurana, ktorého členovia rady fondu jednomyseľne schválili. M. 

Mlynár skonštatoval, že zapisovateľkou je J. Zvozilová. M. Mlynár požiadal členov rady 

fondu, či nemajú návrhy na doplnenie alebo zmenu programu zasadnutia. Prítomní členovia 

rady fondu nemali návrhy na doplnenie alebo zmenu programu a program zasadnutia 

odsúhlasili. 

 

 

2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

M. Mlynár informoval členov rady fondu, že všetky uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí  

boli splnené. 

 

 

3. Dohodnutie pracovných podmienok vrátane termínu vymenovania, nástupu a ďalších   

podmienok s najlepšie hodnoteným kandidátom na riaditeľa Fondu (v zmysle článku  

11, odseku 1 Vnútorného predpisu RF-2/2022) 

M. Mlynár navrhol prizvať R. Maroša na dohodnutie pracovných podmienok. Traja členovia 

spochybnili transparentnosť výberového konania a vyjadrili nesúhlas s výberovým konaním 

z dôvodu neúplnosti rady fondu. J. Luterán spochybnil transparentnosť výberového konania 

na základe informácií prezentovaných iným členom rady fondu. Prebehla diskusia medzi 

členmi rady fondu ohľadom výberového konania na základe ktorej členovia rady fondu 

požiadali o uvedenie ich stanovísk k výberovému konaniu v zápisnici.  
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Následne M. Mlynár navrhol prediskutovať pracovnú zmluvu R. Maroša a prizval R. Maroša 

na dohodnutie pracovných podmienok. R. Maroš súhlasil s prezentovanými podmienkami 

výkonu práce uvedenými v pracovnej zmluve. R. Maroš požiadal o vysvetlenie stanoviska 

spochybňujúceho transparentnosť výberového konania a o predloženie dôkazov. Členovia 

rady, ktorí vzniesli predmetnú námietku sa odmietli v danej veci vyjadriť a iba odkázali na 

svoje predchádzajúce vyjadrenia. R. Maroš deklaroval, že debatu o výsledku výberového 

konania považoval za uzavretú, vzhľadom na uznesenie zo 16. 12. 2022, ktoré konštatuje, že 

vyhral výberové konanie, čo zaväzuje radu fondu dohodnúť pracovné podmienky. Zároveň R. 

Maroš poznamenal, že je maximálne súčinný a žiada o naplnenie uznesenia, ktoré bolo 

schválené. 

 

Uznesenie RF č. 1/28122022: 

Rada fondu schvaľuje návrh pracovnej zmluvy a dohodnuté pracovné podmienky s 

najúspešnejším kandidátom na riaditeľa Fondu v znení: 

Dohodnutá výška mzdy: 3 000€ 

Počet dní dovolenky: vychádzajúci zo zákonníka práce: t.j. 25 dní 

Dátum nástupu: 1. 1. 2023 

Dátum vymenovania: 28. 12. 2022 

 

Rada fondu ukladá predsedovi rady fondu uzavrieť pracovnú zmluvu s najúspešnejším 

kandidátom v súlade s prediskutovanými podmienkami. 

T: bezodkladne  

 

Hlasovanie rady fondu k uzneseniu RF č. 1/28122022: 

Za návrh uznesenia: 3 

Proti návrhu uznesenia: 0 

Zdržal sa hlasovania: 3 

Uznesenie rady fondu nebolo schválené. 

 

Stanovisko Miroslava Habána  k výberovému konaniu na obsadenie funkcie 

riaditeľa/riaditeľky FNPV 
Dňa 16. decembra 2022 som bol účastníkom výberového konania, pričom som v bode Rôzne 

uviedol, že výsledok výberového konania bol nerozhodný z hľadiska poradia kandidátov. 

Nastala patová situácia, lebo chýbal v Rade FNPV siedmy člen - nominant Ministerstva 

školstva, vedy, výskumu a športu SR a navrhol som, aby bol siedmy člen do Rady fondu 

operatívne ministrom menovaný. 

Verejné vypočutie jednotlivých kandidátov bolo uskutočnené neúplnou Radou fondu. 

Neúplnosť Rady fondu mohla mať zásadný vplyv na bodové hodnotenie jednotlivých 

kandidátov, a tým aj na ich poradie a určenie kandidáta s najlepším hodnotením. Bodové 

hodnotenie nie je úplne objektívne z dôvodu veľkého rozptylu bodov, čo umožňuje skreslenie 

výsledkov subjektívnou preferenciou. 

K tomuto stanovisku sa pripojili  M. Šofranko a J. Luterán. 

 

Stanovisko Filipa Šurana  k výberovému konaniu na obsadenie funkcie 

riaditeľa/riaditeľky FNPV 
Výberové konanie na post riaditeľa fondu bolo najtransparentnejším, aké som mal možnosť 

sledovať – či už z pohľadu lehôt, zverejňovania informácií o kandidátoch, streamovania 

priebehu atď. Kvôli systému bodovania nakoniec zvíťazil kandidát preferovaný 3 členmi rady 

proti kandidátovi, ktorý bol preferovaný ďalšími 3 členmi rady. Nasledovalo konanie týchto 
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členov rady, menovite M. Habána, J. Luterána a M. Šofranko, ktorým zablokovali 

vymenovanie najlepšie hodnoteného kandidáta, lebo oni nesúhlasia s výberom a opierajú sa o 

domnelé dôkazy postavené na tvrdení M. Šofranko, že ona vedela ako dopadne výberové 

konanie a bolo to dopredu dohodnuté. A to aj napriek zložitému a širokospektrálnemu 

bodovaciemu systému kandidátov a minimálnym rozdielom vo finálnom ohodnotení. 

Odsudzujem blokovanie výberového procesu týmito členmi rady fondu, považujem to za 

nesprávne, nezodpovedné a vytvárajúce nebezpečný precedens do budúcna. 

K tomuto stanovisku sa pripojili M. Mlynár a M. Šuránek. 

 

Nakoľko uznesenie RF č. 1/28122022 v navrhovanom znení nebolo radou fondu schválené, F. 

Šuran navrhol do programu zasadnutia doplniť Dočasné poverenie riadením fondu 

zastupujúcim zamestnancom fondu. 

 

Uznesenie RF č. 2/28122022: 

Rada fondu schvaľuje doplnenie do programu zasadnutia dočasné poverenie riadením fondu 

zamestnanca fondu 

 

Rada fondu ukladá predsedovi rady fondu dohodnúť podmienky zastupovania so 

zamestnancom fondu, ktorého dočasne poverí riadením fondu  

T: bezodkladne  

 

Hlasovanie rady fondu k uzneseniu RF č. 2/28122022: 

Za návrh uznesenia: 6 

Proti návrhu uznesenia: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

Po hlasovaní prebehla diskusia ohľadom zamestnanca, ktorý bude dočasne poverený  

riadením fondu. Členmi rady fondu bola navrhnutá I. Bosáková a P. Kučmáš. M. Mlynár 

prizval I. Bosákovú na prediskutovanie dočasného poverenia riadením fondu. Rada fondu 

dala I. Bosákovej čas na premyslenie do konca dňa. Ďalej M. Mlynár prizval P. Kučmáša na 

prediskutovanie dočasného poverenia riadením fondu. P. Kučmáš bol ochotný dočasne riadiť 

fond s cieľom zabezpečiť bezproblémové fungovanie fondu do vymenovania nového 

riaditeľa. Rada fondu sa dohodla, že o dočasnom poverení riadenia fondu zamestnancom 

fondu budú hlasovať per-rollam dňa 29.12.2022. 

 

 

4. Dohodnutie spôsobu ukončenia pracovného pomeru s riaditeľom Fondu 

M. Mlynár prizval P. Kučmáša na dohodnutie spôsobu ukončenia pracovného pomeru. Rada 

fondu sa na základe diskusie jednomyseľne zhodla a navrhla P. Kučmášovi odstupné vo výške 

šiestich priemerných mesačných platov na základe toho, že vykonával funkciu riaditeľa fondu 

od r. 2013 a dosiahol dobré finančné výsledky Fondu. P. Kučmáš prijal ponuku rady Fondu. 

Ďalej prebehla diskusia o spôsobe ukončenia pracovného pomeru s P. Kučmášom, pričom 

bolo dohodnuté ukončenie formou dohody s tým, že presný spôsob ukončenia bude vyplývať 

z rozhodnutia rady fondu o tom, kto bude dočasne poverený riadením fondu. Taktiež prebehla 

diskusia k druhu pracovného pomeru P. Kučmáša v prípade, ak by rada fondu poverila P. 

Kučmáša dočasným riadením fondu. M. Mlynár skonštatoval, že v prípade, ak sa rada fondu 

rozhodne dočasne poveriť P. Kučmáša riadením fondu, tak  druh pracovného pomeru 

odkonzultuje s právnikom fondu. 
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5. Rôzne 

V rámci bodu rôzne požiadal p. Kučmáš o prerokovanie a schválenie materiálu „Odpis 

nevymožiteľnej pohľadávky“. Rada fondu zaradenie materiálu odsúhlasila, M. Mlynár 

skonštatoval, že materiál dostali všetci členovia rady fondu elektronicky a odovzdal slovo 

P. Kučmášovi, aby informoval členov rady fondu o predkladanom materiáli. P. Kučmáš 

informoval, že materiál sa predkladá na zasadnutie rady fondu na základe § 4 ods. 1 písm. l) 

zákona, podľa ktorého rada fondu rozhoduje o odpustení dlhu alebo jeho časti. 

 

P. Kučmáš zároveň uviedol, že fond navrhuje v prípade pôžičky poskytnutej pani Adriane 

Pavlíkovej schváliť jej účtovný odpis ako nevymožiteľnej pohľadávky z dôvodu, že dlžníčka 

bola oddlžená v rámci konkurzu a exekúcia voči ručiteľovi bola zastavená z dôvodu uplynutia 

rozhodnej doby bez vymoženia celého nároku a zároveň voči ručiteľovi v súčasnosti 

prebiehajú tri ďalšie exekúcie.  

 

Členovia rady fondu po posúdení predloženého materiálu a diskusii k ďalším možnostiam 

zabezpečenia a vymožiteľnosti pohľadávok pristúpili k hlasovaniu. 

 

Uznesenie RF č. 3/28122022: 

 

Rada fondu schvaľuje účtovný odpis predloženej nevymožiteľnej pohľadávky a nákladov 

súvisiacich s jej vymáhaním 

 

Rada fondu ukladá riaditeľovi Fondu na podporu vzdelávania zabezpečiť účtovné 

sprocesovanie odpisu nevymožiteľnej pohľadávky dlžníčky Adriany Pavlíkovej 

T: bezodkladne 

 

Hlasovanie rady fondu k uzneseniu RF č. 3/28122022: 

Za návrh uznesenia: 6 

Proti návrhu uznesenia: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

Ďalej v rámci bodu rôzne bola prediskutovaná žiadosť od účastníka výberového konania 

o anonymizáciu údajov o hodnotení kandidátov, ktoré sú zverejnené na webovom sídle fondu. 

Členovia rady fondu po prediskutovaní žiadosti pristúpili k hlasovaniu. 

 

Uznesenie RF č. 4/28122022 

Rada fondu schvaľuje  anonymizáciu údajov o hodnotení kandidátov, okrem hodnotenia 

najúspešnejšieho kandidáta, ktoré sú zverejnené na webovom sídle fondu s tým, že 

hodnotenia kandidátok a kandidátov výberového konania budú zverejnené bez mien, okrem 

mena najúspešnejšieho kandidáta, a úpravu znenia uznesenia rady fondu č. 1/16122022 zo 

zasadnutia zo dňa 16.12.2022 nasledovne: 

 

Uznesenie RF č. 1/16122022: 

Rada fondu schvaľuje na základe hodnotenia členmi rady fondu bodové hodnotenie 

kandidátok a kandidátov na funkciu riaditeľky/riaditeľa Fondu na podporu vzdelávania 

s nasledovnými bodovými hodnoteniami: 

ANONYMIZOVANÉ – 1303 bodov 

ANONYMIZOVANÉ – 1535 bodov 

ANONYMIZOVANÉ – 1554 bodov 

Roman Maroš – 1571 bodov 
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ANONYMIZOVANÉ – 1040 bodov 

ANONYMIZOVANÉ - 1500 bodov 

 

Rada fondu schvaľuje na základe získaného bodového hodnotenia úspešných kandidátov: 

Ivan Husár, Pavol Kučmáš, Angelika Fogášová, Roman Maroš, Zuzana Romančíková. 

 

Rada fondu schvaľuje na základe získaného bodového hodnotenia neúspešného kandidáta: 

Silvester Buček. 

 

Rada fondu schvaľuje na základe získaného bodového hodnotenia Romana Maroša ako 

kandidáta, ktorý získal najlepšie hodnotenie vo výberovom konaní  

 

Rada fondu ukladá predsedovi rady fondu oznámiť výsledok výberového konania všetkým 

kandidátkam a kandidátom písomne 

T: do desiatich dní 

 

Rada fondu ukladá predsedovi rady fondu pozvať Romana Maroša na zasadnutie rady fondu 

dňa 21. 12. 2022 za účelom dohodnutia pracovných podmienok 

T: bezodkladne 

 

Hlasovanie rady fondu k uzneseniu RF č. 4/28122022: 

Za návrh uznesenia: 6 

Proti návrhu uznesenia: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

  

6. Záver 

M. Mlynár poďakoval všetkým prítomným členom rady fondu za účasť a ukončil zasadnutie 

rady fondu.  

 

 

Zapísal: Jana Zvozilová 

 

 

 

 

Overil: 

 ...................................................... 

 Bc. Filip Šuran 

 člen rady fondu 

 

   

Schválil: ...................................................... 

 Ing. Martin Mlynár 

     predseda rady fondu 


